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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0322-03/2019 
Datum:  16. 4. 2019 

  
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 16. 4. 2019, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, 
Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Damijan Birtič, Denis Rusjan, Zvezdan Prinčič, Franjo Polanc, Vilko 
Prinčič, Dušan Bevčar  
 
Opravičeno odsotni svetniki: Romana Velišček  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Beti Kumar, Dejan Rusjan, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec, 
Mojca Treplak, Mitja Skubin, Metka Jug – Locus d.o.o., Tina Kunej in Robert Vrtovec – Bartana d.o.o., Mirjana Zelen, 
Bernarda Pirih – Dom upokojencev Nova Gorica 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje   
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o Zaključnem računu Proračuna Občine Brda za leto 2018 - skrajšani postopek 
5. Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah 02 občinskega prostorskega načrta Občine 

Brda  
6. Predstavitev idejne zasnove ureditve Športnega parka Vipolže  
7. Predstavitev investicijskega programa Nogometno igrišče v Športnem parku Vipolže 
8. Soglasje k spremembi in dopolnitvi Statuta Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
9. Predstavitev delovanja Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda  
10. Potrditev člana Strokovnega sveta Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda  
11. Soglasje k zadolžitvi Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda  
12. Letni program športa v Občini Brda za leto 2019  
13. Imenovanje Odbora za priznanja Občine Brda  
14. Sklepanje o določitvi nove cene storitve pomoč družini na domu v Občini Brda  
15. Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova 

Gorica  
16. Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica  
17. Mnenje o kandidatu za ravnatelja Glasbena šola Nova Gorica  
18. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k. o. Cerovo  
19. Ukinitev zaznambe javno dobro na parcelah v k. o. Podsabotin  
20. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 3. redne seje  
21. Pobude in vprašanja svetnikov  
22. Realizacija sklepov 3. redne seje  

 
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
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Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 3. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 3. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 3. redne seje.  

 
Ad 3. 

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 4. redne seje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 4. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o Zaključnem računu Proračuna Občine Brda za leto 2018 - skrajšani postopek 
 
 Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2018 predstavi Beti Kumar.  
 
Zaključni račun proračuna Občine Brda je akt, ki prikazuje predvidene in realizirane prihodke in druge prejemke ter 
odhodke in druge izdatke občinskega proračuna v proračunskem letu 2018, za katerega je bil proračun sprejet. V 
zaključnem računu so prikazane tudi spremembe sprejetega proračuna, ki so bile na podlagi veljavnih predpisov 
uveljavljene med izvrševanjem proračuna. 
 
Delovanje Občine Brda je v preteklem letu naprej potekalo na podlagi sprejetega Odloka o proračun Občine Brda za 
leto 2018, ki ga je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 28. redni seji dne 12. 12. 2017. Zaradi 
spremenjenih okoliščin, ki so vplivale tako na prihodkovno kot tudi na odhodkovno stran, je bilo potrebno v prvi 
polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju I. rebalansa proračuna Občine Brda za leto 
2018 in sicer dne 22. 5. 2018 na 32. redni seji in II. rebalansa proračuna Občine Brda za leto 2018, dne 9. 10. 2018 na 
34. redni seji. 
 
Izhodišča, ki so bila uporabljena pri pripravi proračuna za leto 2018: 

• Globalna kvantitativna izhodišča za pripravo proračuna za leto 2018 ter finančni načrti proračunskih uporabnikov 

• Tveganja proračunskih postavk: Nenadzorovan porast odhodkov proračuna zaradi sprejetih državnih predpisov, 
na katere občina nima vpliva in stopnje brezposelnosti in s tem povečanja socialnih transferov iz proračuna 
(zdravstveno zavarovanje, domska oskrba, plačilo razlike v ceni vrtca,….). 

• Pristop pri pripravi proračuna za leto 2018 za prvo in drugo branje: Pristop pri pripravi proračuna za leto 2018 je 
bil podoben kot v preteklih letih. Realno smo opredelili pričakovane prihodke, opredelili potrebne tekoče 
odhodke in tekoče transfere ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko vzdrževanje ter investicije oziroma 
projekte, ki izpolnjujejo pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven vpliv na pripravo proračuna za 
leto 2018 so imela še vsaj naslednja dejstva: znesek primerne porabe na prebivalca v RS upoštevan na podlagi 
predhodnih podatkov, predvidena prodaja premoženja (predvsem zemljišč) na podlagi povpraševanja, planirani 
višji prihodki od drugih najemnin (infrastruktura dana v najem družbi Vodovodi in kanalizacija), planiran višji 
komunalni prispevek zaradi predvidnega povečanja investicij oz. gradenj (sprejet Odlok o spremembah in 
dopolnitvah OPN). 

 
Na podlagi polletnega poročila o izvrševanju proračuna Občine Brda za leto 2018 se je upoštevalo predloge potrebnih 
ukrepov in aktivnosti, ki se nanašajo na izvrševanje proračuna in sicer: Finančna uprava je bila pozvana k pripravi 
odločb o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč, pozornost je bila namenjena prevzemanju novih obveznosti, za 
zagotavljanje tekoče likvidnosti proračuna se je spremljalo izvajanje nadaljnjih investicij ter poskrbelo za njihov 
uspešen zaključek. Strmeti je bilo potrebno k doseganju zastavljenih ciljev za leto 2018. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Zaključni račun proračuna Občine Brda za leto 2018, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

 



Stran 3 od 14 

 

Ad 5. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah 02 občinskega prostorskega načrta Občine Brda 
 
Obrazložitev podata Mitja Skubin in Metka Jug iz podjetja Locus d. o. o..  
 
Občinski prostorski načrt občine Brda je stopil v veljavo aprila 2011 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 9/11), v letu 
2017 je bil sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega prostorskega načrta občine Brda (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 44/17), v letu 2018 pa Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta 
Občine Brda 03 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 25/18). V času uporabe OPN je prišlo do ugotovitve, da 
posamezna določila prostorskih izvedbenih pogojev lahko predstavljajo oviro za nekatere posege v prostor oziroma 
niso dovolj natančno opredeljena in predstavljajo težavo pri odločanju v postopku izdaje gradbenega dovoljenja na 
Upravni enoti Nova Gorica.   
Predmet SD OPN Brda 02 je sprememba prostorskih izvedbenih pogojev na podlagi pobud občanov, Občine Brda ter 
Upravne enote Nova Gorica. 
Pobuda občanov in občine se nanaša na potrebo pridobivanja soglasij sosedov pri posegih v prostor. V praksi namreč 
problem predstavlja pridobivanje soglasij v primeru manjših odmikov od z OPN predpisanih, ko gre za rekonstrukcijo 
oziroma spremembo namembnosti obstoječih objektov. 
Pobuda Upravne enote Nova Gorica se nanaša na dopolnitev oziroma spremembo uporabljenih pojmov in določil v 
zvezi gradnjo na parcelni meji, odmiki, odstopanji od prostorskih izvedbenih pogojev ter nezahtevnimi in enostavnimi 
objekti.  
Na pobudo občine so spremenjena tudi določila za namenske rabe, ki so namenjene gospodarski infrastrukturi, ter 
narejeni nekateri manjši popravki izvedbenih določil za njihovo boljše razumevanje. 
 
Silvan Peršolja spremembo odloka podpira, zanima pa ga, kaj se bo zgodilo, v kolikor pride do uresničitve projekta 
»Slapnik«. Ali bo to pomenilo nujno potrebo po dodatnih ukrepih, kjer se bosta soočila interes po ohranjanju 
zakonodaje in interes po hitrosti in učinkovitosti, da bo projekt lahko stekel.  
 
Mitja Skubin pojasni, da gre v tem primeru za območje, ki je zavarovano kot kulturna dediščina. Kar se hitrosti tiče 
lahko pride do največ problemov, prav tako kar se tiče dostopnosti. Glede infrastrukture pa prostorski plan dopušča, 
da se spelje po kmetijskih zemljiščih.    
 
Župan Franc Mužič poudari, da je vedno potrebno nujno iskati rešitve takrat, ko stvari pridejo pred dejstvo.   
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 02 občinskega prostorskega načrta Občine Brda sta obravnavali tudi 
Statutarno pravna komisija in Komisija za okolje in prostor na 2. redni seji dne, 11. 4. 2019 in soglasno sprejeli sklep, 
da je odlok primeren za obravnavo na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 02 občinskega prostorskega načrta 
Občine Brda  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 6. 

 
Predstavitev idejne zasnove ureditve Športnega parka Vipolže 
 
Idejno zasnovo ureditve Športnega parka Vipolže predstavita Tina Kunej in Robert Vrtovec iz podjetja Bartana d. o. o.. 
 
Športni park bo urejen v naravnem habitatu Goriških Brd. Posamezni sklopi bodo umeščeni v naravno okolje z 
minimalnimi posegi. Vstop v park bo urejen s parkirišča pri nogometnem igrišču, kjer bo tudi info tabla. Park bo deljen 
na športni del, kjer bodo pretežno nogometna igrišča in javni- rekreacijski del. Pri glavnem nogometnem igrišču bodo 
tribune za gledalce.  
Oba dela bosta ločena s promenado. V javnem delu bodo igrala in fitnes na prostem. Del parka bo namenjen koparku 
na površini cca. 1500m2 namenjenemu izkušenim kolesarjem, posebna zanka pa bo za otroke. V parku bo postavljen 
montažni objekt za bar, kjer bo urejena terasa in nadstrešek za prireditve. Bajer bo reguliran, možnost bo ureditve 
naravnega plavalnega ribnika. Zraven bo urejena terasa.  Prav tako je mesto primerno za opazovanje ptic. Urejena je 
povezave s kolesarskimi potmi v Italiji.. Zasaditev parka bo sonaravna glede na avtohtone vrste: javor, jesen.... Na 
nekaterih površinah bo namesto trave pesek. Teren v parku se uredi z nivelacijo in z nasutji v koloparku. Predvidena je 
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zasaditev novih dreves in ureditev brežine. Znotraj parka bodo urejene kolesarske in peš poti, med katerimi bo 
umeščena urbana oprema: klopce, stojala za kolesa in razsvetljava s solarnimi svetilkami. Med cesto in parkom je 
predviden zeleni pas, ki bo opremo, ki bo omogočala druženje, piknik manjših skupin... 
 
Boris Šfiligoj pove, da je bilo opaziti, da se opisano območje že nasipa z materialom. Predlaga, da se najprej spodnjo 
dobro zemljo odkrije, nato se deponira in slabo zemljo prekrije.  
 
Robert Vrtovec kot projektant nogometnih igrišč pojasni, da spodnja zemlja ni primerna. Gre za zelo močvirnato 
zemljo, ogromno je pleveli in razne rasti. Če bi tako zemljo vnašali kot zaključno površino na vrh, bi težko prišli do 
situacije, da bi posadili lepo travo. Meni, da je potrebno najprej plato v celoti dvignit, to je lahko tudi zemlja slabše 
kvalitete iz raznih izkopov, potem bi pa morali nadaljevati z zdravimi materiali. Potrebno bi bilo tudi nasuti tamponi in 
samo za zatravitev bi bilo potrebno pripeljati bolj kvalitetno zemljo, ki ni toliko okužena z vsemi pleveli in da se nato 
zarase dobra trava.  
 
Damjana Birtiča zanima umestitev kolesarskega parka v prostor. Kakšna je smiselnost postavitve kolesarskega parka v 
podeželskem okolju, saj je na območju občine veliko površin, ki so že lahko namenjene tovrstnim dejavnostim. Ali ne 
bi bilo bolj smiselno to drugih športnih aktivnosti. Kolesarski park vidi bolj v mestnem okolju.  
 
Tina Kunej pove, da so kolesarski parki trenutno zelo popularni in uporabni, zato je tudi predviden v tem projektu z 
namenom, da imajo občani možnost tudi to koristiti.  
 
Robert Vrtovec se postavi v svojo kožo in meni, da kot družina, ki pride v Brda,  nima otrok kam peljat. Brda so 
destinacija, kjer turisti pridejo kaj dobrega pojest in popit, ampak kot družina z otroci se nimajo kam dat. Meni, da gre 
za dodatno dejavnost, ki bi omogočala vsem, da bi na enem mestu dobili kar želijo.  
 
 Tejo Jelina zanima, ali je predvideno tudi košarkarsko ali teniško igrišče.  
 
Tina Kunej pove, da bi se vsekakor dalo dodat še kakšen koš za košarko. Celoten projekt ne izključuje drugih športnih 
vsebin.    
 
Tejo Jelina zanima še prometna varnost na tem območju ob predpostavki, da pride do ureditve športnega parka. 
Postavljena bo sicer žičnata ograja, ampak ker gre za zelo ozko cesto jo zanima, ali obstaja možnost izgradnje pločnika, 
da bodo obiskovalci športnega parka lahko prišli varno do cilja.  
 
Robert Vrtovec pojasni, da za parkirišče, ki je v sklopu izgradnje nogometnega igrišča, je bilo že pridobljeno gradbeno 
dovoljenje. Gre za ureditev povezave med objekti nogometnega kluba, umiritev prometa, postavitev semaforja in  
prehoda za pešce. Glede samega parkiranja ob cesti, to ne bo mogoče, saj je med cesto in parkom jarek, ki bo tam tudi 
ostal. Park bo pa peš cona, kar pomeni, da ne bo potrebno za vstop v park hoditi ob cesti ampak je mišljen sprehod 
skozi park.  
 
Vilko Prinčič sprašuje, ali bo celoten park namenjen javni uporabi, prav tako tudi nogometno igrišče? 
 
Robert Vrtovec pritrdi, sicer bodo nogometna igrišča namenjena klubski uporabi, igrišče s sintetično travo pa javni 
uporabi.  
 
Denis Rusjan meni, da je projekt preobsežen za Brda. Zanima ga, zakaj bodo na enem mestu kar tri nogometna igrišča. 
Brda imajo veliko vasi in bolj smiselno bi bilo narediti več manjših igrišč po Brdih. Meni, da družine, ki niso iz Vipolž, ne 
bodo otroke vozile v športni park. Problem se pojavi tudi pri vzdrževanju, saj je že sedaj slabo vzdrževano. Kar se tiče 
projekta v celoti, ostaja nekoliko zadržan, predvsem zaradi prevelikih površin.  
 
Karlo Passoni pove, da je trenutno del športnega parka v Vipolžah tudi balinišče, ki pa v projektu sploh ni omenjeno, 
četudi je že urejeno. Prav tako tudi on ostaja zadržan glede tega projekta, saj meni, da gre za preobsežen projekt za 
Brda.  
 
Robert Vrtovec pojasni, da je balinišče že del športnega parka Vipolže, ki pa je že urejeno in v uporabi, zato tudi ni 
vključeno v predlagano ureditev športnega parka.  
 
Franjo Polanc predlaga, da bi bilo bolj smiselno v sklopu tega projekta zgraditi športno dvorano za Brice, saj se 
premalo poskrbi za domačine. Prav tako je že sedaj premalo poskrbljeno za prometno varnost. Poleg tega bi bilo 
dobrodošlo, da bi se športni park upravljalo in tržilo.    
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Robert Vrtovec meni, da vprašanje o gradnji športne dvorane presega sam projekt.  
NK Brda igra v 2. nogometni ligi. Res je, da je igrišče večinoma prazno, vendar v popoldanskem času, ko imajo otroci 
možnost trenirat, je kapacitet premalo. Člansko moštvo potrebuje za trening celo igrišče, prav tako tudi mladinci in 
kadeti. Igrišče s sintetično travo je predvideno zaradi kvalitetne vadbe v zimskih mesecih. Tudi samo glavno igrišče je 
že ratalo neprimerno za tekmovanja. Iz tekmovalnega vidika so tri igrišča za nogometni klub v Brdih čisto dovolj oz. 
minimum, da se danes lahko zagotovi razvoj nogometaša.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da govoriti o izgradnji športne dvorane pomeni govoriti o 2 – 4 mio EUR vredni investiciji. 
To še kar nekaj časa ne pride v poštev.  
 
Kot župan pa projekt ureditve Športnega parka Vipolže izredno podpira in se mu zdi več kot zanimiv.  
 
Goran Simčič meni, da je vložek 800.000 EUR za ureditev nogometnega igrišča previsok, saj v članski enajsterici igrajo 
samo štirje Brici. Prav tako so parkirišča predvidena predvsem za potrebe nogometnega kluba. Bolj smiselno bi bilo 
urediti več manjših športnih igrišč po vaseh na območju občine, ki bi bolje in lepše funkcionirala.  
Idejno zasnovo Športnega parka v Vipolžah vsekakor podpira, razen še ene površine za nogomet, ki je bistvo te 
predstavitve. Meni, da ima občina še veliko stvari, v katere bi lahko vlagala denar, ne pa samo v nogomet. Glavno 
igrišče je zelo dobro in meni, da se da tudi pomožno urediti s travnato površino, kar je dovolj za briški nogomet.  
 
Župan Franc Mužič poudari, da parkirišče ni predvideno samo za potrebe nogometnega kluba, ampak tudi za 
prireditve na tem območju, predvsem v okolici Vile Vipolže, kjer se ob večjih prireditvah pojavijo težave s parkiranjem.  
 
Boris Šfiligoj meni, da bi bilo bolj smiselno za Brice, če bi na tej lokaciji uredili bazen.  
 
Silvan Peršolja se sprašuje, kak pomen ima razprava, saj ni predvidenega nobenega sklepa. S tem predlogom se je 
občinski svet samo seznanil. Sprašuje, ali ima sedaj predstavljeni dokument kako višjo vrednost?  
 
Anita Manfreda pojasni, da gre za idejno predstavitev športnega parka v Vipolžah, katero je možno spreminjati. Za 
vsak posamezen projekt, ki je predmet izvedbe je predpisan postopek skladno z Uredbo. Umeščen mora biti v 
proračun z ustrezno dokumentacijo in zanj morajo biti zagotovljena sredstva. Občinski svetniki vse projekte potrjujejo 
s sprejemom proračuna in Načrta razvojnih programov.  
 
Dušana Bevčarja zanima, zakaj so v projektu predvidena tri nogometna igrišča, saj tri nima niti Nova Gorica, ki nastopa 
v 1. nogometni ligi. Zakaj se ni izhajalo iz ideje, da bi se rezervno igrišče uredilo z umetno travo.  
 
Robert Vrtovec pojasni, da smernice nogometa pravijo, da je za Nogometni klub Brda s takim številom podmladka, 
ravno primerna infrastruktura. Kot poznavalec meni, da je Nova Gorica, kar se infrastrukture tiče, bistveno 
podhranjena.  
 
Denisa Rusjana zanima, ali so vse občine primerne za urejanje nogometnih igrišč v Sloveniji, glede na želje NZS. NZS 
ima neke smernice in tudi Brda naj bi jim sledila.  
 
Robert Vrtovec pove, da NZS ima smernice, da bo v prihodnjih letih zgradila 100 nogometnih novih travnatih igrišč. To 
pomeni, da ne bodo sofinancirali obnove obstoječih igrišč, ampak samo izgradnjo novih nogometnih igrišč, zato ker 
obstajajo študije, ki dokazujejo, da se otroci, ki trenirajo na premajhni površini, ne morejo razviti v ustrezne dobre 
nogometaše. Zato podpirajo razvoj.  

 
Ad 7. 

 
Predstavitev investicijskega programa Nogometno igrišče v Športnem parku Vipolže 
 
Investicijski program Nogometno igrišče v Športnem parku Vipolže predstavi Mirjana Zelen.  
 
Namen projekta je ureditev nogometnega igrišča s sintetično travo, ureditev drenaže in postavitev žične ograje.  
Glavni razlogi za investicijsko namero so:  
1. Pridobitev ustreznih športnih površin za nogomet, ki bodo uporabne tudi v zimskem času;  
2. Ureditev drenaže za odvajanje meteorne vode;  
3. Postavitev žične ograje okrog igrišča;  
4. Zmanjšanje stroškov kluba za najem drugih športnih igrišč.  
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Namen investicije je pridobiti nove športne površine in izvesti celovito obnovo igrišča. Vadba in tekmovanje bodo 
možni celo leto in klubu ne bo potrebno koristiti športnih igrišč v Novi Gorici in drugje.  
 
Splošni cilji investicije so:  

• Ustrezna ureditev nogometnega igrišča;  

• Zagotoviti športno vadbo na igrišču vse leto;  

• Izboljšati pogoje za športno vzgojo in rekreativno vadbo v občini;  

• Omogočiti nadaljnji razvoj športa v občini;  

• Izboljšati gibalno sposobnost otrok, mladine in drugih generacij občanov;  

• Izboljšati kvaliteto življenja občanov.  

 
Posebni cilji investicije so:  

• Ureditev nogometnega igrišča s sintetično travo;  

• Ureditev drenaže za odvajanje meteorne vode;  

• Izdelava žične ograje.  
 
Denisa Rusjana zanima, kdaj bo športni center lahko posloval pozitivno oz. kdaj bodo občani imeli kaj od tega? 
 
Mirjana Zelen pojasni, da je to predstavljeno v ekonomski analizi. Finančnih koristi v tem primeru ni. Na eni strani so 
naloge, ki jih občina mora opravljati, po drugi strani pa se zagotavlja širši družbeni interes v športu na podlagi Zakona o 
športu.  
 
Denisa Rusjana zanima, ali je s prijavo projekta na razpis že zagotovljeno, da bo občina sredstva dobila. 
 
Mirjana Zelen pojasni, da je v primeru, da občina ne bo dobila finančnih sredstev, predvideno v analizi tveganja, da se 
sredstva iz drugih projektov.  
 
Denisa Rusjana še zanima, koliko je predvidenih letnih stroškov za vzdrževanje športnega centra.  
 
Mirjana Zelen pojasni, da se dodatno zmanjšajo za 2.000 EUR zaradi sintetične trave in ne naravne v 10-letnem 
referenčnem obdobju. 
 
Silvan Peršolja pove, da je iz predstavitve razvidno, da je velika vsota sponzorskih sredstev navedena kot nizka stopnja 
tveganosti.  
 
Mirjana Zelen pojasni, da so sponzorska sredstva zadolžitev Nogometnega kluba Brda.  
 
Goran Simčič je skeptičen glede 200.000 EUR sponzorskih sredstev. Kaj se zgodi v primeru, da NK Brda teh sredstev ne 
prejme.  
 
Mirjana Zelen pojasni, da bo projekt težko izvedljiv, saj občina iz svojega proračuna projekta ne bo mogla pokrit. 
Preden se projekt sploh uvrsti v proračun bo potrebno imeti podpisane sponzorske in donatorske pogodbe. Če 
finančna sredstva niso zagotovljena se projekt ne uvršča v proračun.  
 

Ad 8.   
 
Soglasje k spremembi in dopolnitvi Statuta Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
 
Obrazložitev poda Tina Novak Samec.  
 
V inšpekcijskem pregledu, ki ga je 7. 2. 2019 imel javni zavod Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda (v 
nadaljevanju zavod), je bilo ugotovljeno, da zavod dejavnosti »88.910 Dnevno varstvo otrok« nima vpisane v svojem 
ustanovitvenem aktu, zato te dejavnosti ne sme opravljati. Na podlagi predloga direktorice zavoda  Tine Novak Samec, 
je Občinski svet Občine Brda na svoji 3. redni seji, dne 19. 2. 2019 sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda. V 8. členu odloka se je na novo 
umestilo dejavnost »88.910 Dnevno varstvo otrok«. Po sprejetju Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi zavoda Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda, je potrebna tudi sprememba in dopolnitev 
Statuta javnega zavoda.  
 



Stran 7 od 14 

 

Sprememba in dopolnitev Statuta javnega zavoda Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda začne veljati z 
dnem, ko poda soglasje ustanoviteljica zavoda oziroma Občinski svet Občine Brda. Svet zavoda mora predhodno 
sprejeti in potrditi predlog spremembe in dopolnitve statuta zavoda in sicer na podlagi 46. člena Zakona o zavodih 
(Uradni list RS, št. 12/91, 17/91, 55/92, 66/93, 45/94, 8/96, 31/00, 127/06) in 16. in 45. člena Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 27/2009, 
8/2019).  
Svet zavoda je na svoji 3. seji dne 21.2.2019 sprejel in potrdil predlog spremembe in dopolnitve Statuta javnega 
zavoda Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda, ki ga je pripravila in članom sveta zavoda predložila Tina 
Novak Samec, direktorica zavoda.  
 
Predlog sklepa o izdaji soglasja k spremembi in dopolnitvi Statuta Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino 
in šport Brda je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 2. redni seji dne, 11. 4. 2019 in soglasno sprejela sklep, 
da je predlog sklepa primeren za obravnavo na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda izdaja soglasje k spremembi in dopolnitvi Statuta Javnega zavoda Zavod za turizem, 
kulturo, mladino in šport Brda.  

 
Ad 9. 

 
Predstavitev delovanja Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
 
Predstavitev delovanja ZTKMŠ Brda predstavi Tina Novak Samec.  
 

• Splošna predstavitev zavoda ZTKMŠ 

• Finančni načrt 2019 

• Prihodki 2018 

• Nočitve in turistična taksa 2014 – 2018  

• Obisk TIC-a 2014 – 2018  

• Turizem: predstavitve na trgu, sejmi, dogodki, študijske ture, agencije in novinarji, novinarske konference, 
komunikacija z mediji 

• Turizem: brošure, zgibanke, zemljevidi, letaki 

• Turizem – dogodki: Praznik češenj, Martinovo, Veseli december – novosti in rezultati 

• Vila Vipolže – poslovni in protokolarni dogodki 2018 in 2019, poroke in kulturni dogodki, dogodki za otroke – 
novosti in dosežki 

• Novi produkti na področju turizma: na področju kulinarike, iniciative in team building -> turistična agencija 
ZTKMŠ Brda,  

• Šport: dogodki na področju športa (čezmejni dogodki Italija in Avstrija), Pomladni festival pohodništva 

• Šport: razvoj kolesarske destinacije (potrebne investicije Občine Brda v razvoj kolesarskih poti), Športni park 
Vipolže (del parka, ki je namenjen pump track progi, plezalom za otroke, fitnesu na prostem,…) 

• Kultura: organizacija samostojnih dogodkov, sodelovanje z drugimi organizatorji – razvoj in novosti 

• Mladina: tekoče aktivnosti za domačine in za potencialne obiskovalce 

• Mladina: novosti na področju sodelovanja z mladimi 

• Mladinski center Štaloni: namen in vsebine 

• Novi razpisi in projekti ZTKMŠ Brda: LAS – Zasteklitev paviljona, Mladinski center Štaloni ter drugi, Razpisi 
MGRT – Digitalizacija, UNESCO, Hop on – Hop off, Greeen destinations  

 
Silvan Peršolja je mnenja, da je vedno potrebno najprej pripraviti plan, ki služi delovanju ter uresničitvi zastavljenih 
ciljev. Po preteku poslovnega leta je potrebno oceniti, kateri cilji so bili doseženi, ne samo finančni ampak tudi 
družbeni koristni. Vsi cilji so lahko merljivi in ovrednoteni. Ciljem je potrebno slediti in če je potrebno tudi izboljšati. V 
sled navedenemu prosi, da se v prihodnje pri poročilih poda oceno v skladu s postavljenimi cilji in njihovimi zahtevki, 
skupaj z družbeno koristnimi.  
Poleg tega se je potrebno zavedati, da občina skozi proračun zagotavlja za to dejavnost kar 10% celotnega proračuna. 
Bolj podrobno je potrebno določiti okvire na vseh področjih, saj bo zadeva vzdržna le, če bo imela finančni okvir.  
 
Denisa Rusjana zanima, kaj spada med športne dogodke in na kakšen način se bo zadrževalo mladino v Mladinskem 
centru Štaloni.   
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Tina Novak Samec pojasni, da med športne dogodke spadajo razni pohodi v organizaciji ZTKMŠ Brda, finančni vložek 
znotraj Eko maratone, Mountanibike maraton,…V Mladinskem centru Štaloni se bo izvajalo  vsakodnevno varstvo, 
inštrukcije, dnevne zadeve, poleg tega je mišljena tudi glasbena soba (vadba), prostor, ki bo namenjen druženju, 
organizaciji plesnih in drugih delavnic,… Gre za sodelovanje z že obstoječimi mladinskimi društvi v Brdih in prenos 
znanja na druge otroke. V poletnem času bo organizirano poletno varstvo otrok.  
 
Tejo Jelina zanima, ali ima zavod kontrolo nad prijavitelji, ki se prijavljajo na razpise zavoda in da z istim projektom ne 
kandidirajo na drugih razpisih.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da običajno to preverijo na občini, saj dvojno financiranje ni dovoljeno.  
 
Goran Simčič  

- Zanima ga, kaj zajema struktura prihodkov v znesku 132.000 EUR?   
- V bodoče naj se poročila pripravi tako, da so natančno prikazani prihodki in odhodki.  
- Kakšni so rezultati sodelovanja na raznih sejmih? 

 
Tina Novak Samec pojasni, da prihodki zajemajo en del tržne dejavnosti (električna kolesa, trgovinca,…), Vila Vipolže – 
vstopnine, uporabnina prostorov, del ki se nanaša na zavod in ne kar gre na Ministrstvo za kulturo, Martinovo, Praznik 
češenj (sponzorji, del gostinstva, stojnice v najemu), vstopnine na kulturne dogodke, prihodki iz naslova razpisa Razvoj 
in promocija slovenskih turističnih destinacij – digitalizacija.  
 

Ad 10. 
 
Potrditev člana Strokovnega sveta Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
 
Obrazložitev poda Tina Novak Samec.  
 
V skladu s Statutom javnega zavoda ZTKMŠ Brda mora direktorica po preteku 5. letnega mandatnega obdobja 
pripraviti nov predlog članov Strokovnega sveta, potrditi pa ga mora ustanoviteljica. Potrditev aktualnih članov 
Strokovnega sveta je bila v decembru 2016. Glede na področja delovanja zavoda se je potrdilo naslednje člane: 
 
TURIZEM: Patricija Pirih in Peter Marinič 
KULTURA: Vida Zei in Alda Grudina 
MLADINA: Vesna Filej in Luka Rožič 
ŠPORT: Samo Miklavc in Zvezdan Prinčič 
 
Samo Miklavc, član Strokovnega sveta zavoda, področje šport je iz osebnih razlogov podal odstopno izjavo. Direktorica 
ZTKMŠ Brda predlaga novega člana. Gre za kandidata, katerega se je ocenilo, da ima ustrezno vizijo in se čuti in želi 
sooblikovati program dela zavoda.  
 
Direktorica ZTKMŠ Brda predlaga za člana Strokovnega sveta ZTKMŠ Brda, za področje športa, Janija Konjedica.  
 
Predlog za člana Strokovnega sveta ZTKMŠ Brda je obravnavala tudi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja na 1. korespondenčni seji in predlog tudi soglasno potrdila.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda na predlog direktorice Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda imenuje člana 
Strokovnega sveta za področje športa:  Jani Konjedic, Krasno 12 / b, Dobrovo.  

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  

 
Ad 11. 

 
Soglasje k zadolžitvi Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 
 
Obrazložitev poda Mirjana Zelen.  
 
Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda je Občino Brda zaprosil za izdajo soglasja k zadolžitvi v znesku 
98.930,00 EUR. 
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Zavod kredit potrebuje za premostitveno financiranje stroškov dveh projektov, za katere ima odobrena nepovratna 
sredstva, do nakazila subvencije s strani pristojnega ministrstva. 
 
ZTKMŠ Brda ima v teku dva projekta, financirana z evropskimi sredstvi: 
 
1. Projekt razvoja in promocije turistične ponudbe vodilnih turističnih destinacij; financiranje je dogovorjeno s 

Pogodbo št. C2130-18-090124 o sofinanciranju operacije »Javni razpis za sofinanciranje razvoja in promocije 

turistične ponudbe vodilnih turističnih destinacij v Sloveniji« z Ministrstvom za gospodarski razvoj in tehnologijo. 

2. Projekt Utrjevanje zelenega turizma s poudarkom na avtohtonih sortah in naravni danosti Brd;  financiranje je 
dogovorjeno s pogodbo št. C2130-19-330014 z Ministrstvom za gospodarski razvoj in tehnologijo. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda izdaja soglasje k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport 
Brda.  

 
Ad 12. 

 
Letni program športa v Občini Brda za leto 2019 
 
Letni program športa v Občini Brda za leto 2019 predstavi Anita Manfreda.  
 
Letni program športa na lokalni ravni določa programe in področja športa, ki se sofinancirajo v posameznem 
koledarskem letu in obseg javnih sredstev, ki se zagotavljajo v proračunu lokalne skupnosti.  
 
Za uresničevanje javnega interesa v športu, opredeljenega v letnem programu, se zagotavljajo sredstva v občinskem 
proračunu za sofinanciranje naslednjih vsebin:  

• športne aktivnosti 

• športna rekreacija 

• kakovostni šport 

• vzdrževanje javnih športnih objektov  

• investicijsko vzdrževanje javnih športnih objektov  

 
Izvajalci letnega programa športa so športna društva in klubi s sedežem na območju občine Brda ali na območju občine 
izvajajo dejavnost namenjeno občanom ter so neprofitnega značaja.  
 
V predlogu Letnega programa športa v Občini Brda za leto 2019 je za projekte in programe športnih društev oz. klubov 
namenjenih 38.650,00 EUR (javni razpis - 30.600 kakovostni šport, 4.050 - rekreacija, 4.000 EUR za druge športne 
aktivnosti), 24.300 EUR za upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov in 75.000 EUR za investicije in 
investicijsko vzdrževanje športnih objektov (Odlok o proračunu Občine Brda za leto 2019).  
 
Gorana Simčiča zanima, kaj je mišljeno pod proračunsko postavko 18053 in 18055 v skupni višini 99.300 EUR.  
 
Anita Manfreda pojasni, da so bila sredstva, ki so navedena v Letnem programu športa Občine Brda za leto 2019, že 
predvidena in sprejeta v Proračunu Občine Brda za leto 2019.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Letni program športa v Občini Brda za leto 2019.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 13. 

 
Imenovanje Odbora za priznanja Občine Brda 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
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Zaradi konstituiranja novega Občinskega sveta Občine Brda je v skladu z Odlokom o občinskem prazniku Občine Brda 
in podeljevanju občinskih priznanj (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 3/2005) potrebno imenovati nov odbor.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je dne 8. 3. 2018 na spletni strani Občine Brda objavila Poziv k 
posredovanju predlogov za imenovanje članov Odbora za priznanja Občine Brda.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji 2. redni seji, dne 25. 3. 2019 obravnavala prispele 
predloge ter Občinskemu svetu Občine Brda predlagala člane za imenovanje v Odbor za priznanja Občine Brda.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v Odbor za priznanja Občine Brda imenuje naslednje člane:  
1. Damjan Birtič, Neblo 5/b, Dobrovo – predsednik  

2. Dušan Bevčar, Šmartno 80/c, Kojsko – član  

3. Teja Jelina, Hum 16, Kojsko – član  

4. Domen Drufovka, Podsabotin 18, Kojsko – član  

5. Miran Šibav, Neblo 45, Dobrovo – član  
2.  Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 14. 

 
Sklepanje o določitvi nove cene storitve pomoč družini na domu v Občini Brda 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar, Bernarda Pirih iz Doma upokojencev Nova Gorica pa predstavi Poročilo Centra za 
pomoč na domu za leto 2018.   
 
Dom upokojencev Nova Gorica, v okviru katerega deluje Center za pomoč na domu, ki za območje naše občine izvaja 
javno službo pomoči na domu, nam je v skladu z določili Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen 
socialnovarstvenih storitev dne 28.3.2019 poslal predlog cene pomoči na domu za leto 2019. 

 
Osnova za izračun cene: 
- planirano število zaposlenih: 4 socialne oskrbovalke (redno zaposlene za osem urni delavnik za nedoločen čas), 
- planirano povprečno mesečno število efektivnih ur na soc. oskrbovalko: normativ je 105 efektivnih ur na socialno 

oskrbovalko zaposleno za osem ur, 
- planirano povprečno mesečno število uporabnikov je 42, 
- planiran delež strokovnega delavca za strokovno pripravo v višini 0,210 in delež strokovnega delavca za vodenje 

in koordiniranje v višini 0,100. 
 
V skladu z ustrezno metodologijo in ob upoštevanju dejanskega stanja, so stroški storitve pomoči na domu za leto 
2019 naslednji: 

a) Stroški za neposredno socialno oskrbo:  
Povprečni mesečni stroški v letu 2019 za 4 socialne oskrbovalke bodo znašali 7.372,39 (315,27 Eur več               
kot lani) in jih sestavljajo: stroški dela ter stroški materiala in storitev.      

b) Stroški strokovne priprave, vodenja in koordiniranja, ki bodo v letu 2019 znašali 1.533,40 Eur na mesec. 
V skladu s Pravilnikom je občina dolžna kriti stroške strokovne priprave v 100 % višini, ki bodo               
predvidoma mesečno znašali 721,76 Eur ter najmanj 50% za stroške dela strokovnega delavca za vodenje in 
koordiniranje, povprečno mesečno znašajo 811,64 Eur. 
Za izračun deleža za strokovnega delavca za strokovno pripravo so upoštevali 42 uporabnikov, za vodenje in 
koordiniranje pa 4 socialne oskrbovalke za obdobje 12-ih mesecev. Stroški strokovne priprave, vodenja in 
koordiniranja sestavljajo: stroški dela, stroški materiala in storitev ter stroški za upravno administrativna dela 
(stroški dela drugih zaposlenih, ki opravljajo poslovodna, računovodska, knjigovodska in druga dela). 

 
Ekonomska cena storitve pomoči na domu se izračuna tako, da se povprečne mesečne stroške preračuna na skupno 
število efektivnih ur.  
Ekonomska cena programa, ki je določena na efektivno uro, za leto 2019 znaša 21,20 EUR in je za 5,6 % višja kot v letu 
2018 oz. za 1,14 Eur (20,06 →21,20). Od te cene krije delež občina (v skladu z zakonom minimalno 50% cene), 
preostali delež pa uporabniki storitve.  
Z deležem financiranja občine v višini 75,90 %, znaša cena za uporabnika 5,11 EUR za uro storitve in velja tudi na dan 
sobote, nedelje, praznika in dela prostega dneva ter ostaja v isti višini kot v preteklem letu. 
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Predlog nove cene storitve pomoč družini na domu v Občini Brda je obravnavala tudi Komisija za socialna vprašanja pri 
Občini Brda na seji dne, 15. 4. 2019 in predlog soglasno potrdila.  
 
Silvan Peršolja sprašuje, ali je v občini Brda aktivno tudi prostovoljstvo in medgeneracijsko vključevanje.  
 
Bernarda Pirih pojasni, da prostovoljci se vključujejo, vendar je potrebno vedeti, da prostovoljstvo in socialna oskrba 
nista primerljivi storitvi. Prostovoljci lahko poskrbijo za družabništvo, za isto populacijo pa so zelo aktivni tudi 
upokojenci sami s projektom »Starejši za starejše«.  
 
Borisa Šfiligoja zanima, kakšna je razlika v stroških med ceno storitve za 5 dni in ceno storitve za 7 dni. Zanima ga še, 
kolikšna je poraba v občini Brda med vikendom in kolikšna med tednom. Prosi, da se pripravi neko poročilo s 
primerljivimi podatki.   
 
Bernarda Pirih pojasni, da oskrbovalke za delo v nedeljo in za delo ob praznikih dobijo dodatek, ki je predpisan.  
Uporabnikov čez vikend je za eno oskrbovalko.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k ekonomski ceni socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v 
višini 21,20 EUR na efektivno uro.  

2. Za uporabnike storitve pomoč družini na domu je določena cena v višini 5,11 EUR na uro, katera velja tudi na 
dan sobote, nedelje, praznika in dela prostega dneva.  

3. Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 1.4.2019 
dalje. 

 
Ad 15. 

 
Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
V skladu z 39. členom Statuta zavoda ter 7. členom Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda GENG, nas je Javni zavod za 
gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica z dopisom z dne 7.3.2019 kot občino soustanoviteljico 
zaprosil, da podamo soglasje k imenovanju direktorja zavoda. 
Svet Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnosti - Gasilska enota Nova Gorica je na 8. redni seji, dne 4.3.2019 
sprejel sklep o imenovanju Aleša Markočiča, roj. 20.6.1973, diplomiran ekonomist iz Nove Gorice, Vetrišče 18, za 
direktorja zavoda za mandatno dobo štirih (4) let. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je vlogo obravnavala na 2. redni seji, ki je bila dne 25. 3. 2019 
in sprejela naslednji sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda soglasje k 
imenovanju Aleša Markočiča, dipl. ekon., stanujočega Vetrišče 18, 5000 Nova Gorica, za direktorja Javnega zavoda za 
gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Aleša Markočiča, roj. 20.6.1973, dipl. ekonomist, stanujoč 
Vetrišče 18, 5000 Nova Gorica, za direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota 
Nova Gorica, za mandatno obdobje štirih (4) let.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 16. 

 
Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
V skladu s 34. členom Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica (Uradni list RS št. 
6/2019), Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica naproša občine ustanoviteljice, da podajo soglasje k imenovanju 
direktorja javnega zavoda za dobo petih let. 
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Na razpis direktorja javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica, ki je bil objavljen v časopisu Primorske novice, v 
Uradnem listu RS, na Zavodu RS za zaposlovanje ter na spletni strani Goriške lekarne Nova Gorica, se je prijavila ena 
kandidatka.  
Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica je na 9. redni seji, dne 14.3.2019 imenoval Ester Košiček, roj. 4.8.1965, mag. 
farm. spec., stanujočo Pod Škabrijelom 41, 5000 Nova Gorica, za direktorico zavoda za 5 (pet) letno mandatno 
obdobje. 

 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je vlogo obravnavala na 2. redni seji, ki je bila dne 25. 3. 2019 
in sprejela naslednji sklep: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda soglasje k 
imenovanju Ester Košiček, mag. farm. spec., za direktorja Javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica.   
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Ester Košiček, roj. 4.8.1965, mag. farm. spec., stanujočo 
Pod Škabrijelom 41, 5000 Nova Gorica, za direktorico Javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica za 5 (pet) 
letno mandatno obdobje.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 17. 

 
Mnenje o kandidatu za ravnatelja Glasbena šola Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Predsednik sveta zavoda Glasbene šola Nova Gorica je v skladu s 53.a členom Zakona o organizaciji in financiranju 
vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS št. 16/07 – uradno prečiščeno besedilo, 36/08, 58/09, 64/09-popr., 65/09 – 
popr., 20/11, 40/12-ZUJF in 57/12-ZPCP-2D), 2/15 Odg.US:U-1-269/12-24, 47/15, 46/16, 49-16 – popr. in 25/17 – Zvai 
in 22. členom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica (Uradni list št. 83/08), naslovil na 
Občino Brda, kot eno izmed ustanoviteljic, vlogo za podajo mnenja o kandidatu za ravnatelja Glasbene šole Nova 
Gorica. Ustanovitelj mora podati mnenje v 20-h dneh od dneva, ko je bil zanj zaprošen, v kolikor ni podano mnenje v 
predvidenem roku, svet o izbiri ravnatelja lahko odloči brez tega mnenja. 
 
Na razpis za delovno mesto ravnatelja Glasbene šole Nova Gorica, ki je bil objavljen v časopisu Primorske novice, na 
Zavodu RS za zaposlovanje Nova Gorica in na spletni strani Zavod za zaposlovanje RS, se je prijavil edini kandidat Sandi 
Vrabec in izpolnjuje vse razpisne pogoje.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je vlogo obravnavala na 1. korespondenčni seji in sprejela 
naslednji sklep: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu Občine Brda, da poda 
pozitivno mnenje k imenovanju kandidata Vrabec Sandija, stanujoč Pavšičevo naselje 41, 5000 Nova Gorica, za 
direktorja javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica, za 5 (pet) letno mandatno obdobje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP 
  

1. Občinski svet Občine Brda daje pozitivno mnenje k imenovanju kandidata Vrabec Sandija, stanujoč Pavšičevo 
naselje 41, 5000 Nova Gorica, za direktorja javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica, za 5 (pet) letno 
mandatno obdobje.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 18. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k. o. Cerovo 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je prejela prošnjo za odkup zemljišča parc. št. 841/1 k. o. Cerovo. Zemljišče v naravi predstavlja del 
stanovanjske hiše, ki je v lasti Ambrožič Žarka. Na parceli je trenutno zaznamba javnega dobra, zato prodaja ni 
mogoča. Pridobljeno je tudi pozitivno mnenje VS Cerovo k prodaji omenjenega zemljišča. 
Nepremičnina ne služi več namenu zaradi katerega je pridobila zaznambo javnega dobra poti, saj pot poteka po drugi 
parceli.  
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Predlog sklepa je obravnavala tudi Komisija za okolje in prostor na 2. redni seji, dne 11. 4. 2019 in sprejela naslednji 
sklep:  
Predlog sklepa o Ukinitvi zaznambe javno dobro na parceli 841/1, k. o. Cerovo je bil soglasno potrjen in je primeren za 
odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. S tem sklepom se ukinja kot javno dobro - pot nepremičnini parcela 2289 841/1 katastrska občina 2289 
CEROVO parcela 841/1 (ID 6209367).  

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra - poti in postane lastnina Občine Brda.  

3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 
Ad 19. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parcelah v k. o. Podsabotin 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je prejela prošnjo za zamenjavo in nakup zemljišč parc. št. 1205/3 in 1207/2 k. o. Podsabotin. Zemljišča v 
naravi predstavljajo opuščeno pot. Na parcelah je trenutno zaznamba javnega dobra, zato prodaja oz. menjava ni 
mogoča.  Pridobljeno je tudi pozitivno mnenje VS Hum k prodaji oz. menjavi omenjenih zemljišč zemljišča. 
Nepremičnine ne služijo več namenu zaradi katerega so pridobile zaznambo javnega dobra poti, saj pot poteka po 
drugih parcelah 
 
Predlog sklepa je obravnavala tudi Komisija za okolje in prostor na 2. redni seji, dne 11. 4. 2019 in sprejela naslednji 
sklep:  
Predlog sklepa o Ukinitvi zaznambe javno dobro na parcelah 1205/3 in 1207/2, k. o. Podsabotin je bil soglasno 
potrjen in je primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na pomisleke Komisije za okolje in prostor, Dejan Rusjan pojasni, da so v Brdih določena področja, med katera spada 
tudi Podsabotin, kjer je kataster zelo slabo urejen, ker je kataster grafični in ne geometrijski. Realna slika odstopa od 
katastra.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejeto SKLEP  
 

1. S tem sklepom se ukinja kot javno dobro – poti na nepremičnini parcela 2291 Podsabotin katastrska občina 2291 
PODSABOTIN parcela 1205/3 (ID 3761069) in na nepremičnini parcela 2291 Podsabotin katastrska občina 2291 
PODSABOTIN parcela 1207/2 (ID 2586005).  

2. Nepremičnini iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra - poti in postane lastnina Občine Brda.  
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 
Ad20. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 3. redne seje 
 
Vilko Prinčič ponovi vprašanje, saj je bilo sprva mogoče napačno razumljeno, in sicer predlaga, da se pripravi popis, kje 
bi bila potrebna dodatna postavitev javne razsvetljave na območju celotne občine.   
 
Goran Simčič z odgovorom občinskega inšpektorja ni zadovoljen. Potrebuje jasen odgovor, ali je izvajanje sankcij nad 
nepravilnim ločevanjem odpadkov možno ali ne. 
Kar se tiče postavitve posebnega kontejnerja za steklo je opaziti, da vinarji, kljub pozivom in raznim obvestilom, steklo 
še vedno odlagajo v kontejnerje po vaseh. Predlaga, da se vinarje ponovno pisno pozove k odlaganju steklovine v za to 
namenjen kontejner na odlagališču na Dobrovem.  
 
 
 
 
 



Stran 14 od 14 

 

Ad21. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov  
 
Karlo Passoni 
1. V kakšni fazi je postavitev optike v Brdih?  
2. Pred leti je bila izpostavljena ideja o ureditvi briške tržnice. Ali še obstaja možnost za njeno ureditev, saj je 

ponudnikov vedno več.  
 
Denis Rusjan  
Zaključuje se projekt ureditve krožišča v Gonjačah. Zanima ga, ali se je že iskalo ponudbe za njegovo dokončno 
ureditev. Namreč, govori se, da bo na sredini krožišča postavljena oljka, s čimer se pa ne strinja. Predlaga, da se uredi 
manjši vinograd.  
 
Teja Jelina 
1. Predlaga, da se v rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2019 zagotovi finančna sredstva za subvencioniranje 

mesečne oz. letne dijaške vozovnice za dijake s stalnim prebivališčem v Občini Brda za šol. leto 2019/2020. 
Subvencijo že nudijo Občina Kanal, Občina Renče – Vogrsko, Občina Šempeter – Vrtojba in Občina Miren – 
Kostanjevica.   

2. Glede na to, da se v Brdih gradi vse več krožišč predlaga, da se vsebine krožišč oz. otokov v njem vsebinsko 
smiselno urejajo (vsebina kulturne narave, skulptura ali spomenik, kulturna znamenitost iz vasi ali pa zasaditev 
različnih vrst dreves ipd.). Namen je urejenost krožišč v briški podobi.  

3. Zanima jo, kdaj bo nameščena nova tabla na krožišču na Humu z usmeritvijo smeri proti Italiji (napis ITA).    
4. Opravičilo – Svetniška skupina SDS Brda se v imenu stranke SDS opravičuje Kleti Brda, občankam in občanom Brd 

za nenamerno napačno poimenovanje briške penine ob koncu slavnostne akademije ob 30 – letnici stranke SDS. 
Napaka je bila takoj javno popravljena. Za razumevanje se zahvaljujejo.  

 
Boris Šfiligoj 
1. Pred časom je bila podana pobuda za ureditev ceste od Vile Vipolže proti meji z Italijo med vinogradi.  Cesta je bila 

tudi zakoličena. Sedaj pa njena nadaljnja ureditev stoji in ga zanima, kdaj se bo nadaljevalo z deli.  
2. Cesta od Vipolž do Kojskega – Birša – kjer je urejeno odvodnjavanje je cesta enkratna, kjer pa odvodnjavanje ni 

urejeno in so odtoki zasuti, je cesta v katastrofalnem stanju. Predlaga ureditev odvodnjavanja, saj le tako bi bila 
cesta urejena in s tem bi se tudi zmanjšali stroški vlaganja v cesto.   

3. Zanima ga, v kakšni fazi je ureditev javne razsvetljave na »Štegršču« v Kojskem.      
 
Goran Simčič 
1. Vaška skupnost Vipolže bi uredila parkirne prostore pri pokopališču v Vipolžah, vendar je zemljišče poleg 

pokopališča v lasti župnije. Predlaga, da se občina dogovori za dolgoročni najem.  
2. Kdaj bo dokončan vodovod »Gasa«? 
3. Prebivalci vasi Vipolže, ki živijo v okolici bivšega »štalona« nad igriščem, so podali vaški skupnosti pobudo za 

ureditev tega območja, saj je le to zelo zaraščeno, poleg tega pa se tam nahaja vse več različnih živali. Glede na to, 
da je to zemljišče in objekt v lasti Vinske kleti Goriška Brda, naj občinska uprava pripravi in pošlje dopis s pobudo 
za ureditev.  

 
Ad22. 

 
Realizacija sklepov  3. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 21.36.    
 
 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


